



10D
7N 壮丽
非洲南部

MAGNIFICENT SOUTHERN AFRICA

辛巴威 (维多利亚瀑布) | 博茨瓦纳 (乔贝国家公园) | 南非
ZIMBABWE (VICTORIA FALLS) | BOTSWANA (CHOBE NATIONAL PARK) | SOUTH AFRICA



SCPT10



1 吉隆坡 ✕ 维多利亚瀑布 (辛巴威)

集合于吉隆坡国际机场，飞往维多利亚瀑布 - 辛巴威。

2 维多利亚瀑布 (辛巴威)

📍 维多利亚瀑布景区导览

世界上最壮观的自然奇观之一，位于非洲的赞比亚和辛巴威交界处。瀑布的本地名称“Mosi-oa-Tunya”意为“雷鸣般的烟雾”，生动地描述了这一壮观景象。

📍 赞比西河探险夕阳号巡航

在巡航中，您可以在宁静的河面上航行，欣赏周围壮丽的自然风光。当太阳逐渐西沉，河面被染成金色，您将在船上享受这片独特的美景。

3 维多利亚瀑布 (辛巴威) - 195公里 - 乔贝国家公园 (博茨瓦纳) - 195公里 - 维多利亚瀑布 (辛巴威)

📍 乔贝河野生动物船游

在巡游过程中，您将沿着乔贝河缓缓前行，看到大象、河马、鳄鱼以及各种鸟类在自然栖息地中的活动。这次旅程不仅让您沉浸在大自然的壮丽景色中，还能体验到与野生动物和谐共处的宁静与惊喜。

📍 乔贝国家公园傍晚野生动物越野车游

在经验丰富的专业导游的带领下，您将乘坐越野车深入乔贝国家公园，探寻非洲五大踪迹——狮子、非洲象、豹、犀牛和水牛。这将是一场激动人心的探险之旅。

今晚，您将在维多利亚瀑布野生酒店享受一顿别具风味的传统“博玛”晚餐。您还可以享受传统的非洲音乐和舞蹈表演，体验地道的文化氛围。(视天气而定)

4 维多利亚瀑布 (辛巴威) ✕ 开普敦 (南非)

📍 维多利亚瀑布自由活动

在离开维多利亚瀑布之前，您可以在度假村享受一段悠闲时光。如果您愿意，还可以参加自费的直升机飞行体验。这次直升机之旅将带您俯瞰维多利亚瀑布、赞比西河及周边壮丽的自然风光，给您带来令人叹为观止的空中视角。

下午，您将乘坐国内航班前往开普敦，开启一段难忘的旅程。

5 开普敦 (南非)

📍 桌山缆车

今天，我们将乘坐缆车前往桌山。缆车之旅将为您提供俯瞰开普敦市区、海岸线及周围自然风光的壮丽视角，景色令人叹为观止。山顶是开普敦最迷人的观景点之一，让您尽情欣赏这座城市及其周围美丽的自然景观。

*缆车将根据天气条件和维护情况进行调整。如无法乘坐缆车，我们将改为前往信号山游览。

📍 酒庄导览以及品酒体验

📍 维多利亚阿尔弗雷德滨海购物中心

从国际名牌到本地精品，应有尽有，带来无与伦比的购物体验。

今晚，您将体验一顿正宗的非洲晚餐，并享受精彩的娱乐表演。

6 开普敦 (南非)

📍 全日开普半岛之旅

沿着大西洋海岸线驱车，经过迷人的海滨小镇，在查普曼峰顶，您可以拍摄到壮丽的豪特湾全景，为旅程增添难忘的美好回忆。

📍 好望角自然保护区

在好望角拍照留念，这里是体验开普敦美景的绝佳之地，也是非洲大陆最南西端，为您的旅程增添独特记忆。

📍 开普敦

乘坐“飞翔的荷兰人缆车”前往灯塔区域，您将体验到令人叹为观止的美景，并有机会欣赏到两大洋猛烈撞击悬崖的壮丽景观。

📍 海豹岛游船导览

游船将带您前往海豹岛，这是一个栖息着大量海豹的地方。您可以近距离观察这些可爱的海豹在岩石上晒太阳、嬉戏玩耍的生动场景。

📍 博尔德斯海滩企鹅栖息地

在这里，您可以近距离观察到这些可爱的南非企鹅在自然环境中的生动景象。

7 开普敦 (南非) - 124公里 - 赫尔马努斯 (南非) - 124公里 - 开普敦 (南非)

📍 鲸鱼博物馆

是一个紧凑而精致的中心，展示了丰富的海洋哺乳动物信息，包括一具悬挂的鲸鱼骨架和一系列户外雕塑，为您提供了深刻的鲸鱼生态体验。

📍 鲍鱼养殖场导览与品尝体验

在这里，您可以深入了解这种神秘海螺在自然栖息地及农场上的生活方式。同时，您还可以品尝到新鲜的鲍鱼，体验其独特的美味。

8 开普敦 (南非) - 175公里 - 阿奎拉私人野生动物保护区 (南非) - 175公里 - 开普敦 (南非)

📍 阿奎拉私人野生动物保护区

由经验丰富的狩猎护林员和野外导游带领，确保最佳机会观赏南非五霸及其他本土野生动物。(请注意，野生动物园之旅具有不确定性，无法保证看到所有动物)

9 开普敦 (南非) ✕ 吉隆坡

早餐后，前往机场飞返家园。

10 抵达吉隆坡

带着甜蜜回忆抵达家园。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



1 KUALA LUMPUR ✈️ VICTORIA FALLS (ZIMBABWE)

Assemble in KL International Airport for flight to Victoria Falls - Zimbabwe.

2 VICTORIA FALLS (ZIMBABWE)

Victoria Falls Guided Tour

The falls are part of two national parks: Mosi-oa-Tunya National Park in Zambia and Victoria Falls National Park in Zimbabwe. Both parks offer unique views and experiences of the falls.

The Zambezi Explorer Sunset Cruise

Embark on a sunset cruise and enjoy breathtaking sunset over the Zambezi River.

3 VICTORIA FALLS (ZIMBABWE) – 195km – CHOBE NATIONAL PARK (BOTSWANA) – 195km – VICTORIA FALLS (ZIMBABWE)

Chobe River Game Cruise

A unique and popular way to experience the wildlife and scenic beauty of Chobe National Park. Watch herds of elephants bathing by the riverbank, alongside hippos and a diverse array of other wildlife.

Chobe National Park Evening Game Drive

A unique opportunity to experience the park's wildlife. Hop on a Jeep and go looking for your favorite Big 5 animals in this highly-rated game park in Africa.

Tonight, enjoying a Traditional Boma dinner at the Victoria Falls Safari Lodge. (subject to weather permitted)

4 VICTORIA FALLS (ZIMBABWE) ✈️ CAPE TOWN (SOUTH AFRICA)

Victoria Falls Free at Leisure

Before leaving Victoria Falls, enjoy some leisure time at the resort. If you wish, you can also join the optional helicopter ride. The helicopter tour offers breathtaking aerial views of Victoria Falls, the Zambezi River, and the surrounding landscapes.

In the afternoon, catch a domestic flight to Cape Town, where an unforgettable experience awaits you.



5 CAPE TOWN (SOUTH AFRICA)

Table Mountain Cableway

Today, we will take the cableway up to Table Mountain. The aerial view of Cape Town, the coastline, and the surrounding landscape is breathtaking. The summit offers some of the best views in Cape Town.

*Cable car ride is subject to weather conditions and maintenance works and will be replaced with Signal Hill.

Winery Tour and Tasting Experience

Victoria & Alfred (V&A) Waterfront Shopping

Must-do experience, offering a blend of luxury boutiques, international brands, and local South African stores.

Tonight, enjoy an **authentic African dinner** experience and **entertainment**.

6 CAPE TOWN (SOUTH AFRICA)

Full Day Cape Peninsula

Enjoy a scenic drive from Cape Town City along the Atlantic coast passing through coastal towns all the way to **Chapman's Peak**. A quick stop on top of Chapman's Peak to allow for photo opportunities of the beautiful Hout Bay lying in the distance.

Cape of Good Hope Nature Reserve

Photo stop at the Cape of Good Hope, the most south-western point of the African continent.

Cape Point

Take a ride on the Flying Dutchman Funicular to the lighthouse area. Enjoy breathtaking views and witness the dramatic cliffs where the two oceans collide.

Seal Island Boat Cruise

Witnessing large colonies of seals in their natural habitat is a highlight, as they are often seen lounging on rocks or swimming in the sea.

Boulders Beach Penguin Colony

The area is home to one of the largest breeding colonies of African penguins.

7 CAPE TOWN (SOUTH AFRICA) – 124km – HERMANUS (SOUTH AFRICA) – 124km – CAPE TOWN (SOUTH AFRICA)

In the morning, we will drive all the way down to **Hermanus** - picturesque coastal town located in the Western Cape.

Whale Museum

Compact center with marine mammal information, a hanging whale skeleton & outdoor sculptures.

Guided Abalone Farm Tour and Tasting

Explore the Heart Shed on Abagold's Seaview Farm in the New Harbour, Hermanus. Sit back and relax while you learn more about this curious sea snail in its natural habitat as well as on the farm. Enjoy a tasting of this delicacy back at the Heart Shed.

8 CAPE TOWN (SOUTH AFRICA) – 175km – AQUILA PRIVATE GAME RESERVE (SOUTH AFRICA) – 175km – CAPE TOWN (SOUTH AFRICA)

Aquila Private Game Reserve

Guided by experienced rangers and field guides, you'll have the best chance to see South Africa's Big Five and other native wildlife. (Safaris are unpredictable and there is no guarantee that you will see every animal on your list)

9 CAPE TOWN (SOUTH AFRICA) ✈️ KUALA LUMPUR

After breakfast, heading to the airport for your flight home.

10 ARRIVE KUALA LUMPUR

Arrive home with sweet memories.

* Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.

自费项目 OPTIONAL TOUR

• 维多利亚瀑布直升机巡航“天使号” (12 - 15 分钟)	美元280.00 / 人	• Helicopter "Flight of Angel" at Victoria falls (12 - 15 min ride)	USD 280.00 / pax
• 观鲸游船之旅 (6月至11月下旬)	美元150.00 / 人	• Whale Watching boat trips (June to end November)	USD 150.00 / pax

行程亮点 HIGHLIGHT

<ul style="list-style-type: none"> • 维多利亚瀑布观景台 • 赞比西探险游船 • 乔贝河游船 • 乔贝国家公园野生动物越野车游 • 桌山缆车 • 海豹岛游船 	<ul style="list-style-type: none"> • 博尔德斯海滩企鹅栖息地 • 飞翔的荷兰人缆车 • 鲸鱼博物馆 • 品尝鲍鱼 • 阿奎拉私人野生动物保护区 	<ul style="list-style-type: none"> • Victoria Falls Viewing Platform • The Zambezi Explorer Cruise • Chobe River Game Cruise • Chobe National Park Game Drive • Table Mountain Cableway • Seal Island Cruise 	<ul style="list-style-type: none"> • Boulders Beach Penguin Colony • Flying Dutchman Funicular • Whale Museum • Abalone Tasting • Game Drive at Aquila Private Game Reserve
--	--	--	--

美食 GOURMET

野生酒店博马晚餐 / 龙虾午餐 / 非洲特色晚餐与传统娱乐表演 / 中华料理 / 泰式料理	Safari Lodge Boma Dinner / Crayfish Lunch / Authentic African Dinner With Traditional Show / Chinese Cuisine / Thai Cuisine
---	---

			早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner
D1	-	-	-	-	-
D2	维多利亚大瀑布 (2 晚) Victoria Falls (2 Nights)	维多利亚瀑布Pioneers Lodge或同级 Pioneers Lodge Victoria Falls or similar	机上用餐 MOB	✓	✓
D3			酒店 Hotel	✓	✓
D4			酒店 Hotel	✓	✓
D5			酒店 Hotel	✓	✓
D6	开普敦 (5 晚) Cape Town (5 Nights)	开普敦洛克菲勒酒店或同级 The Rockefeller Hotel by NEWMARK or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D7			酒店 Hotel	✓	✓
D8			酒店 Hotel	✓	✓
D9	-	-	酒店 Hotel	-	机上用餐 MOB
D10	-	-	-	-	-

酒店 HOTEL



飞翔的荷兰人缆车
Flying Dutchman Funicular



野生动物越野车游
Game Drive Safari



博尔德斯海滩企鹅栖息地
Boulders Beach Penguin Colony



海豹岛
Seal Island

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿、交通和自费项目可能会有所更动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, UVSB将保留更改或取消行程的权利。
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与UVSB团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, UVSB一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背面或浏览 <https://ubingo.my/home/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior notice
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://ubingo.my/home/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

南非团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 如预订三人间, 提供的额外床垫为滚动式折叠床。

Tentative Flight Details - Subject to Change

--

South Africa Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if required.
2. Triple Room - Third person shall be based on a rollaway bed.

For Agent Use Only:

Updated Date: **AUG 2024**